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Zápis 
z 22. zasedání zastupitelstva obce Vřesina konaného dne 22. června 2022 v sále obecního úřadu 
ve Vřesině. 
Přítomno bylo 14 členů ZO. Účast občanů byla možná fyzicky a také formou online přenosu 
na youtube.cz. Fyzicky se účastnili 3 občané a na youtube.cz bylo v různých časových 
intervalech připojeno celkem 19 osob.  
 
1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

Zasedání ZO zahájila starostka obce Mgr. Bohuslava Krupová v 18:00 hodin a přivítala všechny 
v sále na 22. zasedání zastupitelstva obce Vřesina i na online přenosu přes youtube.cz.  
Zapisovatelkou zasedání zastupitelstva určila Lenku Josefusovou, ověřovateli zápisu určila 
pana Martina Válka a pana Ondřeje Seidlera.  
Zastupitelstvo obce bylo svoláno dle § 92 Zákona o obcích a byl navržen jeho program. Jeden 
zastupitel se omluvil, zastupitelstvo bylo při počtu 14 členů usnášeníschopné.  
Paní starostka se zeptala, zda někdo ze zastupitelů chce doplnit další bod programu zasedání.   
Nikdo ze zastupitelů se nevyjádřil a starostka tedy nechala hlasovat o navrženém programu. 
 
22/1 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje program 22. zasedání Zastupitelstva obce 
Vřesina. 

1) Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu, schválení programu 

2) Kontrola usnesení 21. zasedání ZO 

3) Informace o činnosti rady a starostky obce 

4) Kontrolní výbor 

5) Finanční výbor 

6) Závěrečný účet obce Vřesina za rok 2021, účetní závěrka 

7) Závěrečný účet SOMH 

8) Závěrečný účet SOH 

9) Plnění rozpočtu 1. – 5. 2022 

10) Odměny zastupitelů – stravenky starosty obce 

11) Mimořádný dar SDH Vřesina 

12) Interpelace členů zastupitelstva obce 

13) Diskuse občanů 

14) Závěr 

Starostka požádala členy zastupitelstva o hlasování. 

Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 0 

Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
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2. Kontrola usnesení 21. zasedání ZO 

Starostka přednesla body usnesení 21. zasedání zastupitelstva obce a připomněla co vše se 
řešilo: kupní smlouva k pozemku v majetku Homola holding, rozpočtové opatření č. 3/2022, 
zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o počtu členů zastupitelstva, plnění rozpočtu a další 
informace. Upozornila zastupitele, že kupní smlouvy na část pozemku je s prodávajícím 
podepsána, ale vzhledem k pozastavení prodejů pozemků v obvodu komplexních pozemkových 
úprav bude na podzim řešen ještě pravděpodobně dodatek ke smlouvě, protože dojde 
k přečíslování pozemků. V současné době čekáme, až dostaneme nové číslo parcely. Cena 
zůstane stejná. 
Ověřovateli zápisu byli pan Pavel Kulhánek a pan Pavel Keller. Starostka se zeptala přítomných 
ověřovatelů na jejich vyjádření k zápisu.  
Pan Pavel Kulhánek konstatoval, že daný zápis četl, nemá k němu jiné připomínky a se zápisem 
souhlasí.  
Pan Pavel Keller konstatoval, že daný zápis četl, nemá k němu žádné připomínky a se zápisem 
souhlasí.  
Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí kontrolu usnesení 
z 21. zasedání Zastupitelstva obce Vřesina, konaného dne 27. dubna 2022.  
 
3. Informace o činnosti rady a starostky obce 
Starostka vyzvala pana Radka Kupku, aby informoval přítomné o činnosti rady. 
Radek Kupka informoval zastupitele i občany o tom, co vše projednávala rada od minulého 
zasedání zastupitelstva. Tyto informace jsou přílohou tohoto zápisu. 
Starostka informovala zastupitele a občany o své činnosti. Informace jsou přílohou tohoto 
zápisu. Hovořila o odkládání finančních prostředků na opravy kanalizace, účasti na sněmech 
SOH a SOMH, žádostech o dotace a schválených dotacích na opravu komunikace na ulici 
U Sadu, žádost o dotaci na projektovou dokumentaci k poldru je schválená jako 4 náhradní, 
v případě, že by někdo dotaci odmítl nebo by se nevyčerpaly všechny finanční prostředky, naše 
žádost by postoupila k financování. Dále probíhají schůzky s projektantkou ohledně podélného 
stání na ulici Ovocná, řeší se víceúčelové hřiště a opravy v tělocvičně. 
Poté se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů či občanů nějaký dotaz k její činnosti či činnosti 
rady obce.  

Jaroslav Smolka – poldr u ulice Na Chabovci nebo Průkopnická a Údolní? 

Starostka – u ulice Na Chabovci směrem na Píšť. 

Zastupitelé neměli další dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Občané neměli dotazy k činnosti starostky ani k činnosti rady obce. 

Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí informace o činnosti 
rady obce a starostky obce.  
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4. Kontrolní výbor 

Starostka požádala předsedu kontrolního výboru o přednesení zprávy. 

Ondřej Seidler, předseda kontrolního výboru, přednesl zápis ze zasedání kontrolního výboru, 
který se konal 14. června 2022, a který se týkal kontroly plnění usnesení zastupitelstva obce 
(zápisy č. 20 a 21 za období od 16. 2. do 27. 4. 2022) a kontroly plnění usnesení ze schůzí rady 
obce (zápisy č. 91-100 za období od 31. 1. do 23. 5. 2022). Zápis ze zasedání kontrolního výboru 
je přílohou tohoto zápisu. 

Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi 
kontrolního výboru. Dotazy z řad zastupitelů, ani občanů nebyly položeny. 

Proto starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu 
kontrolního výboru ze dne 14. června 2022. 
 
5. Finanční výbor 
Starostka požádala předsedu finančního výboru o přednesení zprávy ze schůze. 
Jaroslav Smolka, předseda finančního výboru, přečetl zápis ze zasedání finančního výboru, 
který se konal dne 7. června 2022, a který projednával závěrečný účet obce 2021, účetní závěrku 
2021 a stav a plnění rozpočtu 1-4/2022.  Zápis je přílohou tohoto zápisu.  
Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů, občanů nějaký dotaz k předsedovi finančního 
výboru?  
Zastupitelé ani občané neměli dotazy ke Zprávě finančního výboru. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu finančního 
výboru ze dne 7. června 2022. 
 
Starostka předala slovo panu Klechovi, aby dále vedl schůzi. 
 
6. Závěrečný účet obce Vřesina za rok 2021, účetní závěrka 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – materiály, které jste dostali k prostudování, doporučil finanční výbor ke schválení 
bez připomínek, návrh byl zveřejněn na úřední desce. Součástí závěrečného účtu je zpráva 
o kontrole hospodaření obce za rok 2021, kterou provedl MSK.  
V jednotlivých položkách jsme nikde nepřesáhli 100 %. Co se týče příjmů, bylo plnění lepší, 
než bylo předpokládáno. Oproti schválenému rozpočtu to bylo 130,88 %. Naopak, u výdajů 
jsme plnění měli oproti původnímu rozpočtu pouze 61,24 %. 
Druhou částí tohoto bodu jednání je účetní závěrka. Jejím obsahem jsou pouze podklady 
Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát a Příloha, které jsou společné se závěrečným účtem obce.  

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo dotaz k těmto bodům z řad zastupitelů a z řad občanů.  

Jaroslav Smolka – spíš jenom připomínka, je trochu zavádějící srovnávat výsledek s původním 
rozpočtem, který byl přijímán v loňském roce. Rozpočet doznal změn rozpočtovými 
opatřeními, což zavádí tím, že to vypadá, že jsme dostali více peněz, než jsme plánovali.  

Zastupitelé ani občané neměli další dotazy. Aleš Klech nechal hlasovat o usnesení: 

21/6a Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet 
obce za rok 2021 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce Vřesina za rok 2021 
a to bez výhrad. 
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Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 

22/6b Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje účetní závěrku obce Vřesina sestavenou 
k rozhodnému dni 31.12.2021. 

Hlasování: pro 14                                         proti 0                            zdržel se 0 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 

7. Závěrečný účet SOMH 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – byl předložen závěrečný účet SOMH. Sněm starostů závěrečný účet schválil 
1. 6. 2022. Všechny dokumenty byly schváleny bez připomínek. Myslím, že není potřeba 
k závěrečnému účtu více doplňovat. Možná jen zde doplním, že v rámci mikroregionu se měnil 
pan starosta v obci Šilheřovice. Mgr. Radek Kaňa přijal místo na ministerstvu vnitra a nyní je 
starostou pan Ing. Stanislav Lipinský. Jinak v současné době se nejvíce jedná o cyklostezce 
mezi Hlučínem, Kozmicemi a Dolním Benešovem. Dochází zde k průtahům v jednáních, 
peníze, které jsou na tuto akci připravené jsou dotační. 
 
Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nějaký dotaz. 
Zastupitelé neměli dotazy. 
 
Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí schválený závěrečný 
účet Svazku obcí mikroregionu Hlučínska za rok 2021, včetně Zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO Svazek obcí mikroregionu Hlučínska, 
IČ 70951047 za rok 2021 a Zprávu o výsledku kontroly hospodaření Svazku obcí mikroregionu 
Hlučínska za rok 2021. 

8.  Závěrečný účet SOH 

Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – materiály, které jste dostali k prostudování, nám byly doručeny také z SOH. Sněm 
proběhl 14.6.2022, starostové na něm nenalezli žádné rozpory, proběhla také kontrola 
hospodaření. Součástí závěrečného účtu je zpráva o výsledku hospodaření dobrovolného 
svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2021 ze strany Moravskoslezského kraje. Zpráva 
Kontrolní a revizní komise při Sdružení obcí Hlučínska o výsledku kontroly hospodaření 
dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2021 byla také v pořádku. Vše bylo 
zveřejněno na úředních deskách všech členských obcí. Závěrečný účet byl schválen bez výhrad. 
My ho pouze bereme na vědomí. 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů dotaz k tomuto bodu. 
Nikdo neměl dotazy. 
 
Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí závěrečný účet 
dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2021 včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska za rok 2021 ze 
strany Moravskoslezského kraje a včetně Zprávy Kontrolní a revizní komise při Sdružení obcí 
Hlučínska o výsledku kontroly hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí Hlučínska 
za rok 2021. 
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9. Plnění rozpočtu 1. – 5. 2022 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – mezi materiály jste obdrželi výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu za 1. - 5. 2022. 
Musím říci, že mě velmi těší příjmy obce, protože u současného plnění jsme téměř přesně na 
5/12 příjmů, odkláníme se přibližně o 0,1 %. Určitě budeme potřebovat rozpočtové opatření 
v příjmu z úroků, protože opět vrostly úroky ČNB což znamená, že od 1.7. by mohl být příjem 
z úroku opět o něco vyšší. Co se týká výdajů, tak plnění je omezenější, jelikož větší akce 
plánujeme na druhou půli roku. Je plánovaná oprava komunikace U Sadu a výstavba parkoviště. 
Ještě nejsou rozpočtově upraveny příjmy ze schválených dotací. V tomto týdnu jsme obdrželi 
registraci akce k dotaci MMR, chybí nám schválená dotace z MSK, stále si dopisujeme se 
Silesií a čekáme na výsledek MAS Hlučínsko, kde máme také podanou žádost o dotaci. Do 
příjmů nám tedy přibudou cca 2 miliony korun. Ve výdajích jsme v plnění zhruba na 21 %.  

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo z řad zastupitelů a z řad občanů dotaz k tomuto bodu. Nikdo 
neměl žádný dotaz.  

Aleš Klech konstatoval, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí plnění rozpočtu 
1. - 5. 2022. 

 
10. Odměny zastupitelů – stravenky starosty obce 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka – při kontrole MSK jsme byli nepřímo upozorněni na znění zákona o obcích v §80, 
kde se hovoří, že starostovi lze z rozpočtu obce poskytnout příspěvek na stravování, ale musí 
být schválen zastupitelstvem. Tento paragraf byl do zákona doplněn s platností od 1. 1. 2018. 
Bohužel jsme jej však přehlédli a nezareagovali na změnu. V dobré víře jsme se řídili podle 
předpisu č. 1/2009, letos v březnu jsme schválili vnitřní předpis č. 1/2022, kdy jsme navýšili 
hodnotu stravenek a po dohodě v radě, s ohledem na současnou ekonomickou situaci, jsme toto 
pondělí schválili ještě jedno navýšení stravenek na hodnotu 140 Kč (vnitřní předpis č. 2/2022). 
Zaměstnanci to mají schválené Radou obce, ale já jako uvolněný starosta, to musím mít 
schváleno zastupitelstvem. Týká se to i bývalého starosty, jelikož zákon platí od 1.1.2018. 
Chtěla bych požádat o prominutí platby, kterou jsme neprávem v dobré víře oba přijali 
a zároveň o schválení poskytnutí příspěvku na stravování dle vnitřního předpisu č. 2/2022 ke 
stravování zaměstnanců a uvolněného starosty obce Vřesina. Vypočetli jsme, že hodnota, 
kterou od 1. 1. 2018 do 30. 6. 2022 přijali starostové obce v příspěvku na stravování je cca 
44.000 Kč. Proto Vás žádám za nás oba, abychom nemuseli ty peníze vracet, i když i tohle by 
byla možnost. 

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo dotaz k tomuto bodu z řad zastupitelů a z řad občanů.  

Jaroslav Smolka – já hlásím střet zájmů v tomto bodě, alespoň co se týká navrženého usnesení 
22/10a. A k usnesení 10b mám jiný názor – myslím si, že ze zákona o obcích vyplývá, že by 
mělo zastupitelstvo schválit, jestli uvolněný zastupitel dostane prostředky, které jsou 
vyjmenované v §80 a hovoří o tom §84, že je to ve vyhrazené pravomoci zastupitelstva. Také 
mně to překvapilo, že na to nepřišel audit v minulosti, že teprve až teď. Díval jsem se, jak to 
mají řešeno obce v okolí. Jako příklad bych uvedl Bolatice, že ustavující zastupitelstvo po 
volbách v roce 2018 schválilo všechny možné příspěvky obecně, a to že se změní hodnota 
stravenek, je záležitost vnitřního předpisu. Proto jsem doporučil ke schválení pouze, že 
zastupitelstvo schvaluje poskytnout příspěvek na stravování uvolněnému zastupiteli, což bylo 
odmítnuto. Není to návrh, je to jenom připomínka. 
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Nikdo z řad občanů, ani zastupitelů neměl další dotaz. Aleš Klech nechal hlasovat o usneseních: 

 
22/10a    Zastupitelstvo obce Vřesina promíjí pohledávku obce za starosty z titulu nároku na 
vrácení poskytnutého příspěvku na stravování za období od 1. 1. 2018 do 30. 6. 2022 ve výši 
dle vnitřních předpisů 1/2009 a 1/2022 a usnesení Rady obce Vřesina 81/3 ze dne 
18. prosince 2017. 

Hlasování: pro 11                    proti 0                            zdržel se 2                 nehlasoval 1 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 

22/10b Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje poskytnutí příspěvku na stravování pro starostu 
obce dle vnitřního předpisu č. 2/2022 ke stravování zaměstnanců a uvolněného starosty obce 
Vřesina. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 1 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 

 
11. Mimořádný dar SDH Vřesina 
Aleš Klech – poprosím paní starostku, aby nás seznámila s podklady k tomuto bodu. 
Starostka - dne 6. června 2022 jsme obdrželi prosbu pana starosty SDH Vřesina o pomoc při 
financování opravy soutěžní požární stříkačky PS 12, kterou využívá soutěžní družstvo starších 
hasičů. My jsme pomohli zafinancovat opravu menší stříkačky pro děti, kterou také používá 
jednotka při svých výjezdech. Co se týká té modré stříkačky, tak bych byla ráda, kdybychom 
schválili mimořádný dar pro SDH. Ač v dopise je navrženo, jak bychom mohli tuto opravu 
zafinancovat, nesouhlasím s tímto řešením. Prosbu jsem vám zaslala mezi materiály. Rada obce 
Vřesina souhlasí s financováním opravy, ale vzhledem k poskytnuté dotaci 49.000 Kč z února 
2022 uznala za vhodné schválit další finanční částku v zastupitelstvu obce. Věřím, že stejně 
jako rada obce budete nakloněni financování opravy a s uzavřením smlouvy o mimořádném 
daru pro SH ČMS SDH Vřesina u Hlučína ve výši 19 000 Kč budete souhlasit.  

Aleš Klech se zeptal, zda má někdo ze zastupitelů neb občanů nějaký dotaz k tomuto bodu. 

Jaroslav Smolka – hlásím střet zájmů, jelikož jsem statutární zástupce SH ČMS – Sbor 
dobrovolných hasičů Vřesina u Hlučína. Email s prosbou o úhradu jsem zaslal na podporu paní 
starostky při prosazení v radě. Snažíme se neplýtvat finančními prostředky. 
Starostka – vaší práce si moc vážím a nabízím pomoc s žádostmi o dotace. 

Nikdo neměl další dotazy. Aleš Klech nechal hlasovat o usnesení: 
 
22/11  Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje darovací smlouvu mezi obcí Vřesina, 
IČ: 00635545 a SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Vřesina u Hlučína, IČ: 66738601 dle 
předloženého návrhu a pověřuje starostku obce podpisem smlouvy. 

Hlasování: pro 13                                         proti 0                            zdržel se 1 

Aleš Klech konstatoval, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 
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12. Různé 
Starostka – dne 18. července 2022 v 16:00 proběhne veřejné projednání návrhu změny č. 1 
územního plánu obce Vřesina. Informace jsou zveřejněny na úřední desce. Nejpozději do 7 dnů 
ode dne veřejného projednání může každý uplatnit své připomínky nebo případně podat 
námitky. K později uplatněným stanoviskům, připomínkám a námitkám se nepřihlíží. Případné 
připomínky je možné zaslat výhradně písemně na adresu pořizovatele, tedy oddělení strategií 
a plánování odboru výstavby Městského úřadu Hlučín.  
Druhá informace je o činnosti městské policie. Požádala místostarostu obce o přednesení zprávy 
o činnosti městské policie ve Vřesině, která je přílohou tohoto zápisu. Bylo doplněno, že 
proběhlo čipování kol a v případě zájmu proběhne ještě čipování kol v červenci. 
 
Starostka se zeptala, zda má někdo ze zastupitelů nebo občanů nějaký dotaz k předneseným 
informacím.  
Zastupitelé ani občané neměli dotazy. 
 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce Vřesina bere na vědomí zprávu o činnosti 
městské policie Hlučín a o přípravě veřejného projednání změny územního plánu č. 1. 

 
13. Interpelace členů zastupitelstva 
Starostka se zeptala zastupitelů, zda má někdo nějaký dotaz, připomínky. 

Pavel Keller – je nějaký záměr s uvolněným bytem ve škole? 

Starostka – určitě, do 30.6.2022 je zaplaceno nájemné. Po projednání se školskou radou 
a kolegy, se uvažuje o tom, že by se přestěhovala jídelna z horního patra zde a částečně by se 
udělal prostor pro šatny. Ze současné jídelny by se udělal prostor pro druhé oddělení družiny. 

Petra Hlaváčková – požádala bych paní ředitelku, jestli by se mohla ujmout zadání 
a komunikace s projektantem, aby návrh nevzešel z rady, ale přímo ze školy. 

Paní ředitelka – ano, jsme připraveni komunikovat, přizvala bych k tomu i zaměstnance, aby se 
vyjádřili. 

Nikdo ze zastupitelů nepoložil žádný další dotaz. 
 
 
14. Diskuse občanů 
Starostka se zeptala občanů, zda má někdo nějaký dotaz.  

Paní ředitelka – dorazila jsem na dnešní zastupitelstvo na základě požadavku, abych se účastnila 
zastupitelstva pokaždé. Chtěla bych se zeptat, zda by stačilo, kdybych se účastnila pouze pokud 
se budou projednávat záležitosti školy. Pokud by měl kdokoli jakýkoli dotaz k chodu školy 
nebo záležitostem školy, kdykoli se na mně můžete přímo obrátit a já mu ráda odpovím. 

Starostka – myslím si, že za mne a radu není nezbytné, abyste se účastnila všech zastupitelstev, 
jelikož komunikace je velmi dobrá a záležitosti školy jsou průběžně řešeny.   

Paní Smolková – jako vedoucí mladých hasičů jsem chtěla ohledně členství v Můj klub a dotací. 
Je to komplikované, máme malý počet vedoucích a jsme rádi, že nám funguje činnost, ale na 
administrativu nemáme kapacity. 
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Jaroslav Smolka – dodal k tomuto tématu úskalí, která jsou kladena Národní sportovní 
agenturou v možnostech čerpat dotace a není jednoduché všem požadavkům vyhovět. 

Nikdo z řad občanů neměl další dotaz. 

 

15. Závěr 
 
Starostka poděkovala všem občanům i zastupitelům za účast na zasedání. Pozvala všechny na 
víkendové sportovní slavnosti a fotbalový turnaj, připravované myslivecké hody, dožínky 
a ukončení prázdnin. Srdečně poděkovala rodinám, které se podílely na obnově památného 
místa u Mechtilden Eiche, všechny na krásné místo pozvala. Nakonec všem popřála krásné 
prázdninové zážitky a v 19:01 ukončila jednání. 

 
 
 
 
                                                                                               Mgr. Bohuslava Krupová 
         Starostka obce 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Lenka Josefusová 
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Martin Válek:  
 
Zápis jsem si přečetl, nemám k němu připomínky Ondřej Seidler:  
 
Přílohy: 

1. Protokol o průběhu hlasování 
2. Informace o činnosti rady 
3. Informace o činnosti starostky 


